
Zfpisnica z XX. zasadnutia Mestsk6ho zastupitel'stva Mesta Podolinec
konan6ho dila 30.03.2017

Otvorenie: 16'30 hod.

Pritomni: Ing. Daniel Marhevka, primitor mesta

Poslanci: Peter Hojstrii, Peter Reznicky, Pavol Vychovaly, Ing. Jr[n Marhefka, Martina
Simonikovfl, Mgr. Eduard Ferencko, Mgr. Radoslav Borovsky, RNDr. Emil Valek,

PhD., MUDr. Iubo5 Filiai.

ialSi pritomni: Ing. J6n Laufik, vedrici VOVS
Ing. Juraj Zima, hlavnf kontrol6r
Bc. Ivana Hanei6kov6, zapisovatel'ka
JUDr. Divid Hoffman, Privnik

K bodu i. 1 Otvorenie

Rokovanie mestsk6ho zastupitefstva otvoril prim6tor mesta Ing. Daniel Marhevka a privital

v5etkych pritomnych.

Ospravedlneni poslanci: Ing. Stefan Zima

Neospravedlneni poslanci : Michal Dziak

Primiitor konltatoval, Ze podet pritomnjch poslancov je deviit' a mestsk6 zastupitellstvo je

uzn65aniaschopn6.

Prin prim6tor predniesol program.

1. Otvorenie
2. Urdenie overovatellov zSpisnice

3. Vollba n6vrhovej komisie
4. Kontrola plnenia uzneseni

5. Interpel6cia poslancov
6. VZN d. tl2}l7, ktorfm sa urdujri podrobnosti financovania 5k61 a Skolsklfch zaiadeni

na'6zemi mesta

7. Rozpodtov6 opatrenie (,.312017

8. ZmenaVZN d. ll20l3 o vy5ke prispevku na diastodnri rihradu nilkladov v ZS s MS,
Skohka 2, Podolinec

g. Zmenarozpodtu ZS s MS na rok 2Ol7 - zrlkladn6 Skola

10. Zmenarozpodtu ZS s MS na rok 2Ol7 -materskd Skola a Skolsk6 zaiadenia
11. Zmena Smernice (,. 112016 o verejnom obstar6vanf

l2.IJpravaN6whu rozdelenia hospod6rskeho vysledku (zisku) zarck20l6 - Lesy mesta

Podolinec, spol. s r.o.
13. Spr6va o dinnosti Mestskej policie Podolinec za II. po1rok20l6
1 4. Majetkovopr6vne zileZitosti
15. R6zne
16. Diskusia
17. Ziner

f n,.{h$Ll



Hlasovanie:

Zaz 9 Proti: 0 ZdrLali sa: 0

K bodu i. 2 Urienie overovatel'ov zipisnice

overovatelia z6pisnice: Mgr. Radoslav Borovskli, MUDr. Lubo$ Filiad

Hlasovanie:
Zaz 9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

K bodu i. 3 Vol'b z nfvrhovej komisie

N6vrhov6 komisia: predseda - Ing. Jdn Marhefka

dlenovia - RNDr. Emil Valek, PhD., Mgr. Eduard Ferencko

Hlasovanie:

Za:9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

K bodu I. 4 Kontrola plnenia uzneseni

Predniesol Ing. Janl-aufik, vedrici VOVS

P" Reznicky: Chcem sa opytat na Skalnri wLtt, bytovy priestor?

Ing. J. Laufik: Je vofny.

Hlasovanie:

Zaz 9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

K bodu i. 5 Interpelfcia poslancov

P6n prim6tor: Dila 2.3.2017 sa konal seminilr v Poprade, kde n6s lektorka upozomila, Ze na

mestskom zastupitellstve diskusia na ziler nem6 byt', lebo to nie je vlirodn6 sch6dza. Pitali
sme sa, ako je to s pripomienkami od lludi, tak povedala, Le obyvatelia majri oslovit'
pracovnikov alebo poslancov a oni to potom majri predloLit na MsZ. Ak by chcel k nejak6mu

bodu obyvatell niedo povedat', prihl6si sa o slovo a vy mu ho schv6lite.

Mgr. R. Borovsky: Hovorili sme uZ na zastupitellstve o are6li MsKS, vyriesilo sa to? Le sa

tam dajri kamery alebo sa to bude zamykat. Je tam neporiadok, rozbitd fllaSe, bola rozbitit
tribrina, tak sme to opravili, st6le to opravujeme zatymi detmi. Chcel by som sa oplitat', di by
sa tam kamery nemohli dat, nedd sa nikoho postihnrit'?

Y. Ziveil<: Je tam kamera na vchod, ale je ovplyvilovan6 podasfm. Nie vel'mi dobre vidno.
Ked' sa vyberal kamerovy syst6m, nebol vybraty vhodn;f druh kamery.

Mgr. R. Borovsky: Nemohla by sa kripit' novS kamera?

Pan prim6tor: Chodia tam upratovat'pracovnici aktivadnlich sluZieb. Urobime prieskum, do

by to st51o. Pripadne, ak bude vi'zva, zapojime sa do projektu.



M. Simonikov6: Ja som hovorila, aby dostali v5etci kllide, a ked' nie tak, aby to nejakf

zamestnanec zamkol.

P6n prim6tor: Dobre, odzajtra sa bude ihrisko zatrykat.

Ing. Laufik: Majetok mesta sa v5ade nidi, nielen na ihrisku, ned6 sa v5etko monitorovat'.

RNDr. Valek: Aky je predpoklad vybudovania parkovacich miest na DruZstevnej ulici?

Ing. J. Laufik: Ked' sa to odsrihlasi, odstavn6 plochy m6Zeme urobit'kedykollvek'

prin prim6tor: Milme len dvoch pracovnikov. Ak vyjde vyzva ziradu prfuce, tak prijmeme

d'al5ich a potom sa do toho pustime. Pripravime n6vrh a d6me ho schv6lit'.

RNDr. Valek: Chodnik na cintorine - od domu smirtku aZ kt kostoliku. JoZko Bilak tam

vysypal kamene. ii Uy sa tam nemohol urobit'chodnik, mohol by to aj on urobit'so svojimi

llud'mi a potom by sme mu to mohli refundovat'.

Pan prim6tor: Bolo to v komisii. On navrhuje od mrira domu smritku aZ

dat rozpo(eta budeme to rie5it'. Mesto dodii materi6l a on pr6cu'

Hlavnli kontrol6r: Je tam e5te moZnost, ze nebol by probl{m aj vtom,
n6jom vo vyske 250 €. Tak by to mohlo ist' aj do spl6tok na niekofko

ku kostolu. On mit

Le on md mesadny
mesiacov, sri tdzne

varianty.

p. Hojstrid: Ja som len k tomu ihrisku, Le je to stiile otvorend - nielen hlavnd brina, ale aj

bodn6.

M. Simonikov6-P. Reznicky Liadalzverejnit'zakladatellskri listinu. Neviem, kto ju skenoval,

ale dal tam rodn6 disla. D6vajte na to pozor.

Pan prim6tor: Vieme a opravili sme to.

K bodu i. 6 VZN i. ll20l7, ktorfm sa uriujf podrobnosti financovania SkOl

a Skolskych zariaden i na fizemi mesta

Predniesol Mgr. Jaroslav Seman, riaditell Skoly

pan prim6tor: Na zadiatku prerokovSvania tohto bodu d6vam do pozornosti poslaneck6mu

zboiinform6ciu o ridajoch, ktor6 som ziskal z dostupn;fch zdrojov na webovej strdnke mesta

a porovnal som ridaje v normativoch uveden;fch vo VZN d. 112016. Normativy zroku 2016

sorn porovnal s normativami navrhovanymi na rok 2017. Hovorim o origin6lnych financiSch,

ktore- sri financovanl zpodielovlfch dani mesta - MS, SKD a SJ. V materskej Skole bol

normativ na jedno dieta 1842,52 Etx a teruzje nrlrast o 13 Yo, v Skolskom klube bol 536,66

Eur a teraz je n6rast o 37 Yo, v jed6lni o 10,7 Yo, teda spolu 39 754, 43 Etn, spolu n6rast

o 13 ,23 Yo, pridom v materskej Skole oproti roku 2016 je o piit' deti menej. Ked' som si pozrel

mzdy v MS v roku 2016,.bo1i vo vy5ke 182 043 Eur a v roku 2017 vo vi5ke 203 837 Eur, do

je n6rast o21794 €. VSKD boli vroku 2016 mzdy vo vy5ke 28434 Eur avroku 2017

40246 Eur, do je narast o 11812 Eur avSkolskej jed6lni vroku 2016 67 864 Eur avroku
2Ol7 73 055 Eur, spolu ide o niirast v sume 38 797 Eur. Ako vidiet' z porovnania, celkovy

n6rast je 39 754,43 Eur aztoho mzdy 38 797 Eur a to je vefky n6rast. Poukazujem aj na to,

Ze v textovej dasti n6vrhu mzdy predkladatell ZS s MS pre origin6lne kompetencie sa

odvol6va na memorandum o irprave platovych pomerov zamestnancov v St6tnej sluZbe,

zvy5ovanie platov pre nepedagogickfch zamestnancov regionSlneho Skolstva a na



odporudanie Ministerstva Skolstva pre niadovatelov, ktor6 bolo uzawetd s Ministerstvom
Skolstva a vl6dou. Upozorf,ujem, ie na pokrytie zvy5ovania miezd na vyS5ie uvedeny ridel

vlildapre zriad'ovatefov nezqi5ila pridel financif na tento ridel tak, ako to robi pri zvy5ovanf
platovnaprenesenlf qfkon preZS. Mest6aobce uZmajt rozpodtynarok20lT schv6len6

aod 1.9.2017 zvySovat nemajir z doho. Date3 davam do pozornosti, Ze do roku 2013 bol
riadiaci priplatok v MS, SfO a Sl ao vf5ky 1200 Eur, ale na rok 2017 je navrhovany

4261,05 Eur, do je velikf narast. Kproblematike zvy5ovania miezd pre nepedagogickych

zamestnancov od 1.9.2017 sa vy'jadrila rada ZMOS-u (vid' uznesenie z 10. zasadnutia Rady

ZMOS, ktor6 sa konalo 7 . - 8. febru6ra 2017 , kde srihlasi s n6vrhom spolodn6ho memoranda

medzi US Sn a ZMOS v oblasti Skolstva ldoteraz ZMOS nebol ridastnfkom/), ktorS nesrihlasi

so zvysovanim platovych tried pedagogickfch a odbomych zamestnancov k 1.9.2017 a Ziada

MS SR, aby n6vrhy na fpravu platov zamestnancov v Skolstve boli s fdinnost'ou od zadiatku

rozpodtov6ho roka, tj. od l.januara.

M. Simonikov6: Neroztxrrela som v65mu komentiiru. V komentari, kde je rozpodet Skols(ich
zariadeni, je riadiaci priplatok 4200 Eur. Pozrite sa, ja prerokov6vam rozpodet na rok 2017.
Ak by som vedela, tak sa pripravim na va5e otazky a vy tu teraz vytahajete rok 2013. Ani ja,

ani p6n riaditef nem6me v hlave kalkuladky. Ja neviem, do bolo v roku 2013 a predo sa to

naqf5ilo. ESte k tym odmeniim, do hovorite. Odmena pre nepedagogickych zamestnancov,

ktord im mdbyt vyplaten6, je 9,20 Etx za mesiac, upratovadke 36,50 Eur, do je odmena za

Styri mesiace. Zvyienie o 6 %o tpedagogickfch a o 2 o/o u nepedagogickych zamestnancov je
len z toho balika, ktory ste nrlm dali.

Pan prim6tor: Ja som poukazoval na to, Zeje to vrilmci memoranda, ktord nie je pre v6s

zdvdzn{.

Ing. J. Marhefka: Tieto informScie sri pre mria nov6, ohlladom normativov, preto by som sa

chcel oplitat' prlna riaditefa di napr. p. prim6tor vie, Le minul;i rok bol normativ na diet'a 1840

€ na prev6dzku materskej Skoly ateruz je 2ll4 €, keby ste n6m prin riaditeli povedali, Le ako

sa tie normativy tvoria a z doho vychddzaji.

Mgr. J. Seman - normativy sa stanowjri podlia podielu na daniach, ktory je v danom roku
odak6vany po prerozdeleny dani pre mest6 a obce, ministerstvo zverejni predpokladanf
vlinos na svojej strdnke na rok 2017 atieZ podty detf tak ako boli nahl6sen6 pri zbere irdajov
kl5.9.20t7,4|yoje urdenych na origin6lne kompetencie ato sa predeli celkovym podtom
prepoditanych Ziakov v r6mci Slovenska tak vyjde hodnota na jedn6ho prepoditan6ho Ziaka,

minul6ho roku to bolo 71 , I 0 € toho roku to je 78,87 €, uL, to j e nilrast, do sa tlfka podkladov,
ktor6 navrhujeme my vo VZN to je normativ na fyzick6 diet'a, pretoZe mesto vo VZN
schval'uje dot6ciu na Liaka nie prepoditan6ho, ten postup je taky, Le my vieme kollko ztoho
objemu podielovych dani predpoklad6 Ministerstvo financii, Ze mesto Podolinec dostane
a kollko je na tfch prepoditanych Ziakov, tam urdfme kol'ko ztoho podielu pripad6 na diet'a
ZS, MS, SKD, SJ a potom na ziklade potrieb rozpodtu urobime rozpodet na predpokladan;f
nriklad na mzdy a previidzku na jednotliv6 Skolsk6 zariadenia, ktor6 sri financovan6
z origin6lnych kompetencii, v tom _rozpodte r6tame aj s vlastnymi prijmami, aj

s normativnymi prijmami, v pripade MS prijmom pre piit'rodnd deti, pripadne s prenesenymi
finandnymi prostriedkami z minul6ho roku a dostaneme z toho predpokladan6 n6klady na rok
2017 a vidime aky je disty normativny pridel, tam kde nilm to robf rozdiel, tak to potom
dorovn6vame ztych peirazi, ktor6 sri na origin6lne kompetencie v r6mci 5ko1y do rozpodtu
US, Sl alebo SKD tak aby nrim prijmov|aj qfdavkov6 dast' sedela, ale vfudy len vrdmci
jedn6ho balika, vidy len s tym objemom peiazi prepoditan;im na podet deti

Ing. J. Marhefka: Je mesto povinn6 ztychpeiazi, do dostane, odviest' 40 % 5ko1e?



Mgr. J. Seman: Nie, nemusf to byf 40 yo, to sa podfta v r6mci Slovenska. Nrlrodn6

hospodrirstvo predpokl add nejaky vyber dani a z toho podlla zifi<ona 40 % ide pre samospr6vy

na financovanie origin6lnych kompetencii,

Ing. J. Marhefka: Mesto dostane peruaze v osobitnlich dSvkach?

A. Toporecov6: Mesadne v jednom baliku.

Pan primdtor: My sme limitovani va5im rozhodnutim, je to na v6s.

Ing. J. Marhefka: Hovori5, Ze nirastje o 40000 Eur oproti VZN 2016. Hovorilo sa o navy5eni

platov uditellom o 6 o/o,pltlnuje sa aj o 4%. N65 rozpodet to unesie?

Mgr. J. Seman: No musi, vZdy sa pohybujeme len v medziach balika. My vychridzarre ztoho,

Ze ministerstvo m6 odhad. Neviem, di sa stalo, Lebol nepresn;i.

Prin prim6tor: St6le to bolo viac.

Mgr. J. Seman: My vych6dzarfle ztoho, Ze je urdit6 suma dane, ztoho vypodftame normativy

na-Liakaa tie niim idri cely rok. P6n prim6tor povedal, iekaldy rok pride viac, tak sa nem6Ze

stat, Ze mesto na to nem6. A z toho musime zabezpedit navy5enie, o ktorom dopredu vieme.

Memorandum predpoklad6 navy5enie u pedagogicklich aj nepedagogic[fch zamestnancov,

takZe musime stym v rozpodte fitat. eo satyka zikladnej Skoly, ktor6 je financovandv timtci
prenesenych kompetencii, tam to este v mzdovom rozpodte nem6me. To bude to

predpokladan6 septembrov6 naqf5enie, lebo tam je ten relim financovania tro5ku inf a ak

aOjOe od septembra k tomu naqf5eniu o 6 o/o, tak St6t ten rozdiel dofinancuje zildadnej

Skole. Ak d6jde k navy5eniu platov v Skolskfch zartadeniach, tak my LLZ s tim rifierrlre teraz

v tom rczpodte, ktory teraz predklad6me.

Pan primdtor: Je tam navy5enie na podet a je na flom, ako to rozdeli. Na mzd6ch je ntlrast

o 38000 Eur.

Mgr. J. Seman: Ten narast vypljva zreillnychpotrieb, ktor6 Skola m6. do sa lfka miezd, je

vellmi taflko percentu6lne rozobrat na jedn6ho zamestnanca. Ked' robime rozpodet na mzdy,

m6 Sest'desiat riadkov a desat' stipcov atam rczoberbme r6zne poloZky pre kaZd6ho

jednotlivo. Spoditanim v5etklich disel d6vame jedno dislo. Treba to brat' tak, Le nie ja som sa

rozhodol, ale tarifrr6 platy nar6stli o 6 yo, tym p6dom aj v5etky priplatky k tomu. Osobn6

prfplatky sa nemenili a sir niZ5ie, ako boli v inych rokoch.

Ing. J. Marhefka: Viem si predstavit', keby mimzda narSstlavpriemere o14Yo, to by ma

vellmi pote5ilo.

Mgr. J. Seman: Ale to nemusi byt' mzdajedn6ho dloveka.

Ing. J. Marhefka: Mne pri jednoduchom uvaZovanf, ak niekto povie, Ze bude zvy5ovat' o 6 o/o

apotom d'al5ich 6 oA, tak na konci by malo byt 12 %o, resp. ak sa to zvy5uje ku urdit6mu

d6tumu, napr. od 1.9. do d'al5ieho roka o 6 Yo apotom od janurlra do jfna d'al5ich 6 Yo, takby
to v konednom d6sledku nemalo byt' 12 oh, ale menej. Ked' sme robili rozpodet pre

zamestnancov mesta a zvjsili sme im o 4 Yo, bola tu burliv6 diskusia, Ze predo a nado. Ja

rozumiem poZiadavk6m uditellov, ale ak mhbyt priemer 6 alebo l0 yo, tak nech je taky.

M. Simonfkov6: Je to aj tym, Le v tych zariadeniach je viac zamestnancov. KaZdlf rok je inli,
td skladba zamestnancov je in6.

s 
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P6n pqimator: Ano, boli dve kucharky v 5k61ke, teraz sf tri a deti je menej.

Ing. J. Marhefka: Hllad6m v tom logiku. Ak m6m men5i podet Liakov, m6m mat' viid5i podet

obsluZn6ho person6lu?

Mgr. Seman: Uditell je platen;i podfa triedy bez ohladu na to, kofko j. $" deti. V materskej

Skole m6me jedn6ho asistenta, chceli by sme mat' aj viac, no ned6 sa. Co sa tyka materskej

Skoly, dlhodobo dve kucharky boli na sto deti. Desiata, obed, olovrant, je to m61o, bolo to pod

oaporufanymi normami, ktoi6 stanovuje ministerstvo. Tym, Ze tVtS je organizovanl, sti tam

puuitOny astrava sa musi rozvitZat, je to taik6, aby stihali v5etko, do majri. Bolo to tak

dlhodobo a situ6cia so Stritnym rozpodtom bola priazniv6, tak sme si dovolili prijat' d'alSieho

dloveka.

M. SimonikovS: Prin Hanedak predloZil rozhodnutia a Ziadosti, ale tradidne nedorudil zoznari.

Napisala ho A. Toporecov6, no nie je to jej robota. Bolo by mu treba napisat', aby ten zoznam

napisal on. U p. Goda je 97 % ajatam nawhujem 100%. Mestu sa st6le zvf5i nejakfch 9000

Eur, t6 dinnost'n6s potom stoji 4700 €.

N6vrh M. Simonikovej zvlf5it'na 100 o/o normatirmy prispevok pre cirkevnd zaiadenia

Hlasovanie:
Zat 3 Proti: 2 ZdrLali sa: 4

Mestsk6 zastupitelstvo schvalluj e

VZN i. lt20l7, ktorym sa uriujri podrobnosti financovania Skdl a Skolskych zariadenf

na rtzemi mesta

Hlasovanie:
Zaz 9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

K bodu i. 7 Rozpoitov6 opatrenie L 312017

Predniesol A. Toporecov6

Hlasovanie:
Zaz 8 Proti: 0 Zdrilali sa:1

K bodu i. 8 Zmena VZN i. ll20l3 o vf5ke prispevku na iiastoinri fhradu ndkladov

v ZS s M5, 5t otst ,l2, Podolinec

Predniesol Mgr. Jaroslav Seman, riaditell Skoly

M. Simonikov6: Chcela by som v6s poprosit, aby toto VZN malo platnost'od 1.5.2017.

JUDr. Hoffman: Dobre, nie je probl6m.

MSZ schvalluje

Hlasovanie:

Za:9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

.6 6ffi
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K bodu i. 9 Zmenarozpoitu ZS s MS na rok 2017 -zitkladni Skola

Predniesol Mgr. Jaroslav Seman, riaditell Skoly

Hlasovanie:

Zaz 9 Proti: 0 Zdrtali sa: 0

K bodu i. 10 Zmena rozpoitu ZS s MS na rok 2017 - matersk6
zariadenia

Predniesol Mgr. Jaroslav Seman, riaditeli Skoly

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdrlali sa: 0

Mestsk6 zastupitellstvo

D) RuBi

1.) VZN d. 112016, ktoqfm sa urdujri podrobnosti financovania 5k61 aSkolskych zaiadeni

zriadeny ch na inemi me sta

HlasoYanie:

Za:9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

K bodu i.ll Zmena Smernice i.112016 o verejnom obstarivani

Predniesol Ing. Daniel Marhevka, prim6tor mesta

Mestsk6 zastupitellstvo

Schval'uje

5 3.) Smern icu (. 2120 17 o verej nom obstardv ani v zneni zmien adoplnkov

Hlasovanie:

Zaz 8 Proti:0 Zdril,ali sa: I

Me stskd zastup itel'stvo

RuSi

2.) Smernicu(:.112016 o verejnom obstar5vani v z-neni zmien a doplnkov

Hlasovanie:
Ztz 8 Proti: 0 Zdri;ali sa: I

Skola a Skolsk6

'ffr



K bodu i.12 tprava Nivrhu rozdelenia hospoddrskeho vfsledku (zisku) za tok20l6 -
Lesy mesta Podolinec s r.o.

Predniesol Ing. Daniel Marhevka, prim6tor mesta

Mgr. Borovsky: chcem sa opfiat' na bod 3, odmeny vo vyske 3300 €.

prin prim6tor: To sme riesili minul6 zastupitellstvo, my teraz riesime bod d. 4.

Hlasovanie:
Zaz 7 Proti z 2 Zdrilali sa: 0

K bodu i. 13 Spr6va o iinnosti Mestskej policie Podolinec zall. polrok 20Lb

Predniesol Vladimir Zivdik, n6delnik MsP

p. Hojstrid: Chcem sa op;itat', Le ak ddvate podnety spr6ve majetku, di je nejak6 spiitn6 vazba?

y. Zivf,ak: Ano, miime sptitnri vazbu od spr6vy majetku. Kompetencie sri rozdelen6 a podlla

toho sa postupuje.

p. Hojstrid: chcel by som sa este op;itat', di by nemohli byt' vase hliadky spolodn6, to

znarrin;,Ze obidvaja by ste chodili po meste, di by sa to nedalo tak, ako to bolo. Je dobr6,

ked v6s l'udia vidia, moZno sa v6s chcri aj na niedo opytat '

V. Zive6k: Sme stille s I'udmi v kontakte. Ak sme rozdeleni, tak obsiahneme viid5iu dast'

mesta, ale m6Zeme aj spolu chodit', nevidim v tom probl6m'

Pan prim6tor: M6me projekt aj na r6mske hliadky'

v. Zivf:it<: Doslo k narastu administrativnej pr5ce, musime aj to robit'.

Hlasovanie:
Zaz 7 Proti: L Zdrilali sa: 1

Hlasovanie za Prestfvku

Hlasovanie:
Za:6 Proti: 3 Zdrilali sa: 0

K bodu i. 14 Majetkovoprfvne zfleZitosti

Predniesla Juliana Bialkov6

7.) pren6jom nebytoqich priestorov ,,Vinargf, pod Ratri5om", N6mestie Maridnske 3/3,

foaofrr." pre Ziadatelu trrturti"u diZmarovida, Strirova 530/8, Podolinec na obdobie piit' rokov

do 31,4.2A22.

HlasoYanie:

Zaz 9 Zdrilali sa: 0
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8.) Pren6jom pozemku pre Ziadatella Lubomira Jasovsk6ho, Nimestie Marianske 62162,

Podolinec na obdobie piit'rokov.

P. Hojstrid: Boli nahlisit'probl6m so stromami?

J. Bialkov6: Nie, neboli.

Pan primftor: Navrhujem tento bod stiahnut' z programu.

9.) Pren6jom pozemku pre Ziadatelaldna Spirdilka, DruZstevn6 13, Podolinec na obdobie piit'

rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdfiali sa: 0

10.) Pren6jom pozemku pre liadate|a Jina Spirddka, DruZstevn6 13, 065 03 Podolinec na

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:
Zaz 9 Proti: 0 Zdfialisaz 0

11.) Pren6jom pozemku pre Ziadatella Ondreja Kozuba, MniSek nad Popradom 120 na

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdfralisa: 0

12.) Prendjom pozemku pre iiadatela Jina Flrebika, Jozefa Smreka 459112, Podolinec na

obdobie piit'rokov.

Hlasovanie:

Za:9

13.) Pren6jom
pht rokov.

Hlasovanie:
Za:9

Proti:0 Zdrilalisaz 0

pozemku pre Liadatella Ladislava Pompu, Ba5tov6 26, Podolinec na obdobie

Proti: 0 Zdrilali sa: 0

Zdril,ali sa: 0

14.) Pren6jom pozemku pre Ziadatella Petra Tholta, Sl6dkovidova 13, Podolinec na obdobie

piit' rokov.

Hlasovanie:

Zatg Proti:O Zililalisa:0

15.) Pren6jom pozemku pre Liadateta Mariina Dlugo5a, Sl6dkovidova 37818, Podolinec na

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0
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16.) Prendjom pozemku pre Ziadatela Andreja Cimbalistu, Sl6dkovidova375ll3, Podolinec

na obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdrialisaz 0

17.) Pren6jom pozemku pre Ziadatella Pavla Kovafa, Sl6dkovidova 375114, Podolfnec na

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti:O Zdril,ali sa: 0

18.) Pren6jom pozemku pre Ziadatdla Milo5a Koda, Sl6dkovidova 14, Podolinec na obdobie

ptit'rokov.

Hlasovanie:

Zaz 9 Proti: 0 Zdfrali saz 0

19.) Pren6jom pozemku pre Liadatela Mariu Tdkcilyovri, Sl5dkovidova 12, Podolinec na

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:
Zaz 9 Proti: 0 ZdrLali sa: 0

20.) Pren6jom pozemku pre Ziadatela Jozefa Kaletu, Sl6dkovidova 14, Podolinec na obdobie

piit' rokov.

Hlasovanie:
Zaz 9 Proti: 0 Zdfralisaz 0

21.)Premjom pozemku pre Liadatel3a Mgr. Eduarda Ferencka, Slfdkovidova 12, Podolinec na

obdobie piit'rokov.

Hlasovanie:

Za:9 Proti: 0 Zdfialisaz 0

22.) Prenfujom pozemku pre Liadatella Ladislava Milaniaka, Sv. Anny 28217, Podolinec na

obdobie piit'rokov.

Hlasovanie:
Zaz 9 Proti: 0 Zdfralisaz 0

23.) Prendjom pozemku pre Liadatella Rudolfa Zoldika, Sv. Anny 28216, Podolinec na

obdobie piit'rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdrilalisat 0

24.) Prendjom pozemku pre Liadatella Emila Promddka, Sv. Anny 529110, Podolinec na

obdobie piit'rokov.
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Hlasovanie:

Zatg Proti:O Zdrialisa:0

25.) Pren6jom pozemku pre Ziadatelia Ing. Emanuela Ondka, Sv. Anny S2gll},Podolfnec na

obdobie piit'rokov.

Hlasovanie:
Zatg Proti:O Zdrialisaz0

26.) Prendjom pozemku pre iiadatella Mgr. Jaroslava Semana, Sv. Anny 8, Podolinec na

obdobie piit'rokov.

Hlasovanie:
Za;9 Proti: 0 Zdriali sa: 0

27.) Prendjom pozemku pre iliadatela Emiliu Csikovri, Tatransk6 2351 16, Podolinec na

obdobie piit'rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti:0 Zdfialisaz0

28.) Pren6jom pozemku pre Ziadatella Mariu Nrflepkovri, Tatransk6 29, Podolinec na obdobie

piit' rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti:0 Zdfialisa:0

29.) Prendjom pozemku pre Liadatefa Michala Kestera, Tatransk6 565117, Podolinec na

obdobie piit'rokov.

Hlasovanie:
Zaz 9 Proti: 0

30.) PrenSjom pozemku pre Liadatela lina Biro5ika, Tatransk6 565117 , Podolinec na obdobie

p6t' rokov.

Hlasovanie:
Zaz 9 Proti: 0 Zdril,ali sa: 0

31.) Pren6jom pozemku pre Liadatella Franti5ka Timd6ka, Tatransk6 29, Podolfnec na obdobie
pilt rokov.

Hlasovanie:

Zaz 9

32.) Prendjom pozemku pre Ziadatela Miroslava Timd6ka, TatranskS 29, Podolinec na

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:

Zaz 9 ZdrLali sa: 0

Proti: 0

ZdrL,ali sa: 0

Zdrilali sa: 0
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33.) Pren6jom pozemku pre Ziadatela Ing. AlZbetu Dubjelovti, Tatransk6 17, Podolinec na

obdobie piit'rokov.

Hlasovanie:

Za:9 Proti: 0 ZdrLali sa: 0

34.) Pren6jom pozemku pre Liadatella Moniku Madokoui, Tatranskil 16, Podolinec na

obdobie pflt' rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0

ZdrLali sa: 0

ZdrLali sa: 0

35.) Pren6jom pozemku pre Liadatdla Milan donka, Tatransk6 234118, Podolinec na obdobie

piit' rokov.

Hlasovanie:

Zaz 9 Proti: 0 Zdfralisaz 0

36.) Pren6jom pozemku pre Ziadatela Jina Mi5inu, Tatransk6 235116, Podolfnec na obdobie

ptit' rokov.

Hlasovanie:
Zaz 9 Proti: 0 Zdriali szz 0

37.) Prenajom pozemku pre Ziadatella Stefana Bachledu, Tatransk6 2351t6, Podolinec na

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0

38.) Pren6jom pozemku pre Liadatela Jina Duffalu, Tatransk6 224130, Podolinec na obdobie

piit' rokov.

Hlasovanie:
Zaz 9 Proti: 0 Zdril,ali sa: 0

39.) Pren6jom pozemku pre Ziadatella Mariu Hornikovir, Hlinik 545122, Podolinec na obdobie

piit' rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

40.) Pren5jom pozemku pre Liadatela Jozefa Duradinsk6ho, Tatranskd 17, Podolinec na

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:

Za:9 Proti: 0 ZdrL,ali sa: 0

Jfna Chlebitka, DruZstevn6 522113, Podolinec na4I .) Pren6jom pozemku pre Ztadatella

obdobie piit'rokov.
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Hlasovanie:

Zaz 9 Proti: 0 ZdrLali sa: 0

Michala Britaf,irka, DruZstevn6 9, Podolinec na42.) Prendjom pozemku pre Liadateta

obdobie piit'rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdril,ali sa: 0

Lenku Heinischovir, DruZstevn6 17, Podolfnec rua43.) Pren6jom pozemku pre Ltadatel'a

obdobie ptit' rokov"

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

44.) pren6jom pozemku pre Liadatdla Michala Zamkovsk6ho, DruZstevn| 17, Podolinec na

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 ZdrLali sa: 0

Jozefa Satalu, DruLstevnd 527 ll9, Podolfnec na45.) Pren6jom pozemku pre Liadatella

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:

Zaz 9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

Petra Romana, DruZstevn6 52lll0, Podolinec na46.) Pren6jom pozemku pre Liadatel'a

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:
Zaz 9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

Franti5ka Bux6:ra, DruZstevn6 1,4, Podolinec na47.) Pren6jom pozemku pre LradateYa

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 ZdrLali sa: 0

Vladi mfua Svfbyho, DruZstevnf 1 1, Podolinec na48.) Pren6jom pozemku pre iliadatefa

obdobie piit'rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

Emila Cimbalistu, Druilstevn| 1,3, Podolinec na49.) Prenfjom pozemku pre Liadxella

obdobie piit'rokov.

Hlasovanie:

Zaz 9 Zdrilali sa: 0Proti: 0
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50.) Prenajom pozemku pre Liadatefa Franti5ka Cinlka, DruZstevn6 13, Podolinec na obdobie

piit'rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

51.) PrenSjom pozemku pre Liadatela Ludmilu Mosorjakovri, Str6iany 64, Strfriany na

obdobie piit' rokov.

Hlasovanie:
Zaz 9 Proti: 0 Zdrilali sa: 0

52.) Pren6jom pozemku pre ZiadatelaJfinaDindu, DruZstevn6 523115, Podolinec na obdobie

piit' rokov.

Hlasovanie:
Za:9 Proti: 0 ZdrLali sa: 0

P. Reznicky: Predo pozemok pana Dominika Cirrika nerie5ime sit'aZou?

Ing. J. Marhefka: T6to Ziadost' bola jedinS na tento pozemok, nebol d6vod robit' srit'aZ, akur6t

sme ho vyzvali,aby doloZil znalecky posudok.

p. Reznicky: Mohol by sa dat na str6nku mesta oznatrr na Ziadost' o odkirpenie tohto

pozemku.

Ing. J. Marhefka: Tak by sme museli schv6lit' zitmer a obchodnf verejnf sitai'. On si d6va

spracov6vat' znalecky posudok. Mali by sme mu to ozndmit, on bude mat' zbytodn6 vydavky.

Toto je iny pripad ako Sta4f sad.

N6vrh p. Reznick6ho

Schvalujeme zdmer odpredaja pozemku formou obchodnej verejnej stfaZe.

Hlasovanie:
Zaz 3 Proti: 3 Zdrilali sa: 3

K bodu i. 15 Rdzne

Prln primritor: Minul6 zastupitefstvo sa rieSilo, Ze chyba certifik6t zhody. Pytal som sa 56fa

Suzuki aon hovoril, Ze ned6vajri tak6to certifik6ty. Vtechnickom preukaze je uveden6

spotreba. flital som sa ho na spotrebu, Ze sato pohybuje okolo Sest' litrov.

JUDr. D. Hoffrnan: Obyvatelia sa obrStili na mesto s prosbou na podmienky srit'aZe

s odpredajom pozemkov. Robim priivnu analyzu. Bolo by treba prerobit'podmienky vecn6ho

bremena. Ide o to, Le l'udia nedostanf na zdklade toho rivery v banke. Chceme, aby l'udia

neboli obmedzovani. Do budriceho zastupitellstva p6jde moja pr6vna analyza.

Mgr. Novak: Daku3em za slovo. Cenim si, Ze tu m6Zem vystupit'. My sme uzavreli kripnu

zmluvu na pozemok Stari sad medzi fllnou a mestom. Bol tam odstavec o predkupnom pr5ve,

aby sa v budricnosti nemohol predat'tretej osobe, aby mesto malo predkupn6 pr6vo. Ja som to

tak pochopil. V zmluve bola t6to podmienka a bolo to uveden6 v katastri nehnutefnosti.
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Chcem poLiadat o hypot6ku a nechcri mi ju dat. T6 zmluva nie je s podmienkami verejnej

obchodnej sitaie. Ziadal som, aby sa ten odstavec v zmluve urobil tak, ako boli podmienky

VOS. Chcel som, aby to bolo prerokovan6 na tomto zastupitefstve. Neviem, predo to dnes

nebolo predloZen6? No tak to bude nabudrice. Prosfm v6s, aby ste sa tymto zaoberali.

JUDr. D. Hoffrnan: M6Zu mat' s lim probl6m, ale pr6vne sa nid nemeni, t6 tatcha nebude

zapisand na katastri nehnutef no sti.

Ing. V. Dubjel: Ja som tiei. mal zSrtjem o odkripenie pozemku a b;ival6mu vedeniu som

povedal, ie nie sri dobr6 stanoven6 podmienky, ale nepochopili ma. Ak mesto urobi srit'aZ,

nevidim d6vod, aby bolo d'alsie obmedzovanie uZivania pozemkov.

M. Simonikov6: Ako dlho to bude trvat'?

JUDr. D. Hoffrnan: Do dalSieho zastupitellstva'

Mgr. Novrlk: MdZe sa urobit' len dodatok ku zmluve. D6 sa na katastrSlny odbor a mesto bude

sridinn6 pri podani n6whu. Termin nie je uvedeny.

K bodu i. 16 Diskusia

Marta Simonikov6: Budete robit' noqi rokovaci poriadok?

Prln prim6tor: V rokovacom poriadku je uveden6, Le je diskusia, ale kaidd pripomienka lludi,

md byt'povedan6 cez interPel6ciu.

Marta Simonikov6: Je to pre l'udi obmedzujrice.

Ing. J. Marhefka: Bolo tu povedan6, Ze diskusia sa bude otvirat pri kaZdom bode, ak to
poslanci odhlasujri.

Marta SimonikovS: Jato poviem poslancovi a on to tu prednesie?

RNDr. Valek: To bude trebarozdiskutovat'. Je pravda, Le satart objavovali aj invektiva, ale

niektor6 podnety boli aj dobr6.

M. Simonikov6: IntemetovS str6nka je lrozn6. Kto pisal dlanok ohfadom kanalizdcie

Moyzesova ulica s pismenom j?

Pan prim6tor: Podstata je tak6, kedy to bude a o dom je ten dllnok a nie, ak6 je tam pismeno.

Budri riesen6 Moyzesova ulica atd vzadu. P6jde to popod cestu, popod potok a bude tam

napojen;ich Sest'domov. Bude to vyZadovat' stavebn6 povolenie a je to v pllne tento rok.

Mgr.E.Ferencko: Chcel by som sa opytat' ohlladom cesty ku 5k61ke, cezten most, di sa to

bude lepit'. Je to ako tankodr6m, chodi tam70 %ludi aj do Skoly aj do 5k61ky.

Pan prim6tor: V5ade s:iuz16 ulice.

Mgr. E. Ferencko: Nemyslim si, Ze sri hor5ie ako na tom moste.

P. Vychovaly: Riesilo sa niedo v Urnovom h6ji?

Pan prim6tor: Debatovali sme o tom so spr6vcom cintorina. Aspoil desat' miest by sme chceli
pripravit'. Dalej by som chcel povedat', Zetento roku by sme vybudovali kanalizdciu na dvoch
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uliciach, taktiei, nebytov6 priestory na Lesnej ulici by sa mali prerobit' na byty. io sa lfka
luirdze, prebehne EIA - zist'ovacie konanie, oni sa k tomu vyjadria. Vystavi sa stavebn6

povolenL abude sa to rie5it'. Cez projekt cezhranidnej spolupr6ce sme mali ziskat' 75, no

,i.tuti sme 70 bodov. Dali sme odvolanie a oni to akceptovali. Minuly tyZden tu bola

vyjazdov1porada na dele s prezidentomHaZZ gener6lom JUDr. Alexandrom Nejedljm. Boli

tu vsetci ,ilit"liu krajskfctr-hasidsklich z-borov, mali sme na nich nejak6 poZiadavky. Videli,

v akom zlom stave 3e frasifsm zbrojnica, aj ked' sme vo vnritri dost' opravili (sprchy, zdchody

a pod.). IBli sme do-vyzvy, kde je moLn€ ziskat 30 000 Eur. MSme vellmi vefavyiazdov, nasi

hasidi st6le chodia. imtiva rob.o, Lomnidka je podpfsan6. My sme vAl, sritam dobr6

podmienky. Dali nrim nejak6 peniaze, ale ja som chcel, aby n6m prispeli ai na zamestnanca,

pochval,ovali si u n6s, nasi dobrovofni hasidi sri vefmi Sikovni.

K bodu i. 17 Zfver

Ndvrh nil vznesenie i. zUDAfi

Predniesol Ing. J anMarhefka

prln prim6tor pod,akoval vsetkfm zaidast a ukondil zasadnutie mestsk6ho zastupitellstva.

Zasadnutie bolo ukondend o 20,15 hod.

primftor mesta

Zapisala: Bc. Ivana Han

Overovateli a zftPrsnice :

vedirci odboru vnftornej sPrAvY

Mgr.R. Borovsky

MIJDT.I:. Filiad

Zapisovatellka: Bc.
.#a*r;rdn"trt'/

Ivand Haned ikovit, 30.03 .2017
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